



亞東科技大學

Asia Eastern University of Science and Technology

入學資訊 / Admission Information

申請日期及方式/ Application Dates and Procedure

1. 申請日期/ Application Period

2024年2月23日至6月24日止。

The application period begins on February 23, 2024 and continues to June 24, 2024.

2. 申請方式/Method of Application

一律上網至外國學生入學招生報名系統填寫並完成報名及相關資料上傳。

Applications and document uploading need to be done online.

<https://recruit.aeust.edu.tw/p/403-1014-702.php>

甄審方式/ Application Evaluation

甄審方式以書面資料審查為主。

The screening is mainly done by means of reviewing application documents.

入學資格審查/ V. Admission Qualification Review

本校教務處受理報名及申請資格確認，合格者之相關資料送交申請系進行初審及確認評審結果，經本校招生委員會複審審查通過後，公告錄取名單。

The admission applications are handled and qualification verification by the Office of Academic Affairs in AEUST. Those who pass the qualification the application materials are reviewed by the departments that the applicants applied and confirmation of assessment results. The final admission list would be made by the Admissions Committee in AEUST.

入學語言能力門檻/ Language Proficiency

本校教學以中文為主，申請者應具備中文聽、說、讀、寫能力。申請就讀時，應提供「華語文能力測驗」(TOCFL) A2(含)級以上能力證明。

Mandarin Chinese is the major instructional language used in this school; applicants

should be capable of listening, speaking, reading and writing in Mandarin Chinese.

Applicants should provide TOCFL (Test of Chinese as a Foreign Language) certificate for Level 2 (include) or above.

財力證明基準/ Financial Statement

三個月內足夠在臺就學之財力證明(美金 3,000 元以上)，或政府、本校或民間機構提供全額獎助學金之證明。

Financial proof that shows financial sustainability for study within 3 months in Taiwan (USD 3,000 or more), or proof of full scholarship provided by a government agency, AEUST, or private organization.

錄取公告/ Announcement of Application Results

1. 錄取名單於本校招生資訊網公告，並寄發錄取通知書。

Admission results will be announced at the school's Recruit website, and a letter of admission notification will be issued.

2. 未於期限內回覆入學意願者，視為放棄錄取資格。

If you do not reply the intention for enrollment by the deadline, AEUST will consider you as voluntarily declining the offer of admission.

3. 入學許可將寄送至申請者於申請系統填寫之通訊郵寄地址。

AEUST will send the Acceptance Letter to the mailing address provided in your online application system.

學雜費收費標準/ Tuition and Miscellaneous Fees

下表為本校112學年度學雜費收費標準，提供參考。

Here is a summary of tuition and miscellaneous fees for the 2023 academic year for your reference.

系別 Department	費用 Fees	學制 Degree Program	學費 Tuition Per Semester	雜費 Miscellaneous Expenses Per Semester	合計 Total
通訊工程系碩士班/ Master Program of Communication Engineering		碩士 Master	NTD 40,000	NTD 14,000	NTD 54,000
通訊工程系/ Department of Communication Engineering		四年制學士 Four-year	NTD 37,170	NTD 12,935	NTD 50,105

系別 Department	費用 Fees	學制 Degree Program	學費 Tuition Per Semester	雜費 Miscellaneous Expenses Per Semester	合計 Total
		bachelor			
電子工程系/Department of Electronic Engineering		四年制學士 Four-year bachelor	NTD 37,170	NTD 12,935	NTD 50,105
電機工程系/Department of Electrical Engineering		四年制學士 Four-year bachelor	NTD 37,170	NTD 12,935	NTD 50,105
材料織品服裝系應用科技碩士班/ Department of Materials and Textiles, Master Program of Applied Science and Technology		碩士 Master	NTD 40,000	NTD 14,000	NTD 54,000
材料織品服裝系材料應用科技組/ Department of Materials and Textiles, Materials Applied Technology Section		四年制學士 Four-year bachelor	NTD 37,170	NTD 12,935	NTD 50,105
材料織品服裝系織品服裝設計組/ Department of Materials and Textiles, Textiles and Clothing Design Section		四年制學士 Four-year bachelor	NTD 37,170	NTD 12,935	NTD 50,105
機械工程系/Department of Mechanical Engineering		四年制學士 Four-year bachelor	NTD 37,170	NTD 12,935	NTD 50,105
機械工程系汽車組/ Department of Mechanical Engineering, Vehicle Section		四年制學士 Four-year bachelor	NTD 37,170	NTD 12,935	NTD 50,105
工商業設計系/Department of Industrial & Commercial Design		四年制學士 Four-year bachelor	NTD 37,170	NTD 12,935	NTD 50,105
行銷與流通管理系碩士班/ Master Program in Marketing and Distribution Management		碩士 Master	NTD 38,200	NTD 8,600	NTD 46,800
行銷與流通管理系		四年制學士	NTD 35,532	NTD 7,980	NTD 43,512

系別 Department	費用 Fees	學制 Degree Program	學費 Tuition Per Semester	雜費 Miscellaneous Expenses Per Semester	合計 Total
/Department of Marketing and Distribution Management		Four-year bachelor			
工業管理系/Department of Industrial Management		四年制學士 Four-year bachelor	NTD 37,170	NTD 12,935	NTD 50,105
資訊管理系/Department of Information Management		四年制學士 Four-year bachelor	NTD 35,532	NTD 7,980	NTD 43,512
醫務管理系/Department of Healthcare Administration		四年制學士 Four-year bachelor	NTD 35,532	NTD 7,980	NTD 43,512
護理系/Department of Nursing		四年制學士 Four-year bachelor / 二年制學士 Two-year bachelor	NTD 37,170	NTD 15,540	NTD 52,710

備註/Remarks :

(一)經錄取者，依上表繳交學雜費。

Admitted applicants must pay tuition and fees in accordance with the above table.

(二)其他費用/Extra fees

A. 電腦使用費：800元。

B. 外國學生平安保險費依體育衛生保健組通知收費。

A. Information resources charge: NTD 800.

B. Division of Physical Education and Health Care assesses charges on the international student's account for the corresponding insurance fee.

休、退學退費標準/

The rules for fees and refund about Suspension, Withdrawal

1. 學生於註冊日(含)之前申請休、退學者，應免繳費；已收費者，全額退費。
Student applying for suspension or withdrawal from school before the registration date do not need to pay the fees; paid fees shall be refunded in their entirety.
2. 學生於註冊日之次日起至上課(開學)日之前一日申請休、退學者，退還學費 2/3、雜費全部及其餘各費全部。

Students applying for suspension or withdrawal since the next day of register to the day before school day, shall be refund 2/3 of tuition, all of the miscellaneous fees and other fees.

3. 學生於上課(開學)日(含)之後而未逾學期1/3申請休、退學者，退還學雜費及其餘各費總和之2/3。

Students applying for suspension or withdrawal from school after the beginning of the class and within 1/3 of the semester, shall be refunded 2/3 of the sum of tuition and miscellaneous fees and other fees.

4. 學生於上課(開學)日(含)之後逾學期1/3，而未逾學期2/3申請休、退學者，退還學雜費及其餘各費總和之1/3。

Students applying for suspension or withdrawal after classes lapse for more than 1/3 and less than 2/3 of the semester, shall be refunded 1/3 of the sum of tuition and miscellaneous fees and other fees.

5. 學生於上課(開學)日(含)之後逾學期2/3申請休、退學者，所繳各費，不予退還。

Payments by student applying for suspension or withdrawal after classes lapse for more than 2/3 of the semester will not be refunded.

6. 辦理休學者不予退還平安保險費；於平安保險費繳款保險公司前退學者，退費金額加退平安保險費，如在平安保險費繳款後則依保險公司核退後退款，退學後不具理賠資格。

Students applying for suspension of study will not be refund the safety insurance fees; students applying withdrawal before paying the safety insurance to the insurance company, the refund will include the safety insurance. If the payment to the insurance company has already been paid, the refund will be processed after the insurance company authorised, students who has withdrew will not be eligible for insurance claims.

獎助學金/ Scholarships and Financial Aid

外國學生得於入境前向中華民國(臺灣)駐外機構申請政府核發之「臺灣獎學金」，有關臺灣獎學金訊息請參考臺灣獎學金入口網

<https://taiwanscholarship.moe.gov.tw/>。

未獲得「臺灣獎學金」者，得依本校「鼓勵境外生就學獎助學金辦法」申請獎助學金。
(<https://gla.aeust.edu.tw/p/406-1080-41423,r701.php?Lang=zh-tw>)

擷取部分本辦法，本獎學金分A、B、C及D共四類，如下表。

單位(元)

系(科)別	類別	學雜費	A類 獎學金	B類 獎學金	C類 獎學金	D類 獎學金
四技	工	50,105	50,105	37,579	25,053	20,105
	商	43,512	43,512	32,634	21,756	13,512

	醫	52,710	52,710	39,533	26,355	22,710
二技	醫	52,710	52,710	39,533	26,355	22,710
研究所	工	54,000	54,000	40,500	27,000	24,000
	商	46,800	46,800	35,100	23,400	16,800

備註：本獎助學金金額已包含政府「拉近公私立學校學雜費差距及其配套措施方案」。

International students may apply for “Taiwan Scholarship” granted by Taiwanese government at the ROC (Taiwan) institutes abroad prior to arrival in Taiwan. Please refer to the website of the Ministry of Education at <https://taiwanscholarship.moe.gov.tw/> for information about Taiwan scholarship.

Applicants not granted “Taiwan Scholarship” may apply for scholarships or financial aid under this School’s “Regulation of International Students Scholarship”.

(<https://gla.aeust.edu.tw/p/406-1080-41423,r701.php?Lang=zh-tw>)

Part of this scholarship regulation, it is divided into four types: A, B, C and D, as follows.

(NTD)

degree	college	tuition	A	B	C	D
4-year Bachelor	Engineering	50,105	50,105	37,579	25,053	20,105
	Management	43,512	43,512	32,634	21,756	13,512
	Medicine	52,710	52,710	39,533	26,355	22,710
2-year Bachelor	Medicine	52,710	52,710	39,533	26,355	22,710
Master	Engineering	54,000	54,000	40,500	27,000	24,000
	Management	46,800	46,800	35,100	23,400	16,800

Remarks : The amount of this scholarship includes the government’s “Plan to Close the Gap in Tuition and Fees between Public and Private Schools and Its Supporting Measures.”